## **Subscription Form**



## طلب اكتتاب

Investor Name

Date

I/We would like to indicate our interest in the Private placement of Alliance Medical Company K.S.C.C. Commercial registration # 435420, Address: AlQibla, Block 8, Oman Street, Building 8, Flroor 6, App 630 (The Company) for its capital increase offering of up to 585,000,000 regular shares

----أود/نود الإشارة إلى اهتمامنا بالاكتتاب الخاص لشركة الايانس الطبية لإنشاء وإدارة المستشفيات ش.م.ك. (مقفلة) رقم السجل التجاري 435420 وعنوانها القبلة قطعة 8 شارع عمان قسيمة 8 دور 6 شقة 630 ملك سوق الكويت (الشركة) وطرحها لعدد 585,0,00 سهماً عادياً بغرض زيادة رأس مال

		اسم المستثمر
		عنوان المستثمر
		جنسية المستثمر
		رقم التداول/المحفظة
	) سهم	سعر الطرح 100 فلس كويتي لكل مضافاً اليه 7 فلس تكاليف اكتتاب
دینار کویتي		اجماكي مبلغ الاكتتاب
		اجماكي اسهم الاكتتاب
	يل المخول بالتوقيع	تفاص
		الاسم
		رقم الهاتف
		البريد الالكتروني

إخلاء مسؤولية

نشهد نحن بأثنا قد استلمنا نسخة من طلب الاكتتاب في الطرح الخاص لاسهم شركة الايانس الطبية لإنشاء وإدارة المستشفيات (ش.م.ك، مقفلة)(الشركة) وبأثنا قد قرأنا وراجعنا وفهمنا وفيلنا ووافقنا على جميع الاحكام والشروط الواردة في استمارة ابداء الرغبة في الاكتتاب ونشرة الاكتتاب وعقد تأسيس والنظام الأساسي للشركة. وإننا بعد أن قمنا بالتحري والتحقق والتقييم والحصول على جميع الاستشارات اللازمة من جهات مستقلة بشأن أوضاع الشركة وحالتها المالية والعملية والشروط القانونية والتنظيمية والتبعات والنتائج الضريبية وعوامل المخاطر وشروط الاكتتاب وملكية الأسهم وأحكام وقوانين مكافحة غسيل الأموال واحكام وشروط الاكتتاب وجميع المخاطر والآثار الأخرى للاكتتاب وملكية بصورة نهائية لا رجعة فيها بأن قرارتنا قائمة بناء على المعرفة الثامة والعلم الكافي بالأثر وملزمة ومنتجة لأثارها كما يليو:

ا. نتعهد ونوافق بدقة وبصحة ما تتضمنه هذا الطلب وعدد الأسهم المطروحة وبالمبلغ الاجمالي المبين وحتَّى تاريخ التخصيص الأوك في الطرح الخاص لشركة الايانس الطبية لإنشاء وإدارة المستشفيات (شُ.م.ك. مقفلة) .

2. نقر ونفهم ونوافق عله أنه وبغض النظر عن استلام طلب الاكتناب قبل الموعد المحدد لإجراء التخصيص الأوك، فإنه يجوز للشركة أو لمدير الاكتناب بإرادتهم المنفردة والمطلقة وغير المقيدة: (1) إعطاء تخصيص كلاي أو جزئي مقابل طلب الاكتناب المقدم منا كما براه مناسبا

(2) كما يجوز له تمديد فترة الاكتتاب وبالتالي فترة قبول طلب الاكتتاب طبقا لأحكام وشروط الاكتتاب والتخصيص المنصوص عليها في نشرة الاكتتاب.

3. نقر ونفهم ونوافق على أنه أي فرار أو تحديد يصدر من قبل الشركة أو مدير الاكتتاب بشأن الأسهم المخصصة أوليا للمستثمر سيكون غير ملزما لمدير الاكتتاب وأثنا بموجب هذا نقر بأنه ليس لنا الحق يتان في الاعتراض أو الطعن أو التظلم على أي قرار أو يصدر في هذه الشأن أو عدم تحديد عدد الأسهم لنا بموجب هذه الاستمارة.

4. النا بموجب هذا نعلم ونقر ونوافق عله (1) أن هذه الاستثمار تمثّل عن رغية حقيقية جادة منا وإننا لا نستخدم أسماء وهمية أو طرق احتيالية ولا نخالف أي قانون واجب النطبيق في دولة الكويت أو خارجها (3) إن كل من الشركة ومدير الاكتتاب مغوض ومخول الإنغاء أي طلب الاكتتاب مقدمة منا وعدم اخذها بعين الاعتبار في التخصيص الاولي دوبة في الاكتتاب أو لهم هذا الحق لأي سبب من الأسباب بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر تكرار استمارة ابداء الرغية في الاكتتاب أو مخالفة لأحكام والشروط الواردة في مستئدات الاكتتاب أو القوانين الكويثية (4) أن الصور الضوئية للوثائق والبطافات الثبوئية وأيه بطافات إثبات للهوية المقدمة منا ترفق هذه الاستمارة صحيحة ومطابقة للواقع وغير.

5. إننا بموجب هذا لانحمل مدير الاكتتاب أو الشركة أو مستشاري أو موظفي أو ممثلي أي منهما ايه مسؤولية ونعفيهم منها بشكل كامل، وأننا بموجب هذا للتزم بتعويضها بشكل منفر د أو بشكل جماعي عن أي خسائر أو اضرار ومصاريف مباشرة وغير مباشرة (بما فيا ذلك تكاليف أيا فائدة أو رسوم وأتعاب فانونية) أيا كانت ناشئة أو ذات صلة بطلب الاكتتاب المقدمة منا

6. انه لم يقم أي من مدير الاكتتاب أو المساهمين الحاليين أو الشركة أو من مدراءها أو ممثليها أو موظفيها بتقديم أيا تعهدات أو ضمانات لنا، سواء كانت ضمنية أو صريحة ، بشأن عملية الاكتتاب وبشأن استمارة إبداء الرغبة في الاكتتاب.

Investor Address
Investor Nationality
Trading /Portfolio No.
Subscription Price 100 Fils per share
plus 7 fils Subscription Expences
Total Subsciption Amount KWD
Total Subsciption Shares
Authorized Signatory Details
Name
Telephone No.
Email Address
Disclaimers

We certify that we have received a copy of the PPM of the shares of Alliance Medical Company K.S.C.C (The Company") and that we have read, reviewed, understood, accepted, and agreed to all the terms and conditions contained in the Subscription Form, and PPM of the Company. And after we have investigated, verified, evaluated, and obtained all necessary advice from independent bodies regarding the Company's conditions, financial and operational conditions, legal and regulatory conditions, consequences and tax results, risk factors, underwriting conditions, anti-money laundering regulations and rules, terms and conditions of shares for subscription and all other risks and effects of subscription and share ownership under the laws of a country Kuwait and all legal systems to which we may be subject, we hereby irrevocable agree, pledge and affirm that our decisions are informed, binding and productive as follows:

- 1. We pledge and agree to the accuracy of this Subscription Form on the number of shares offered, and in the total amount indicated in the Subscription Form, and from today's date until the date of the provisional allocation at the private placement of Alliance Medical Company K.S.C.C.
- 2. We acknowledge, understand, and agree that, regardless of receipt of the entire Subscription Form on time, the Company, or the Subscription Agent may, at its sole, absolute, and unrestricted discretion:(1) Give a provisional allocation, in whole or in part, in return for the Subscription Form, as appropriate. (2) Also extend the subscription period and, accordingly, the period of accepting the Subscription Forms to subscribe in accordance with the Terms and Conditions of subscription and allocation stipulated in the offering memorandum
- 3. We acknowledge, understand, and agree that any decision or determination made by the Company or the Subscription Agent regarding the provisional allocated shares to the investors Will be non-binding on us and that we hereby waive any right to object or challenge any decision or determination made in this regard.
- 4. We hereby know, acknowledge, and agree to (1) That our demand for subscription to the shares subject to subscription expresses an earnest desire on our part, and that we do not use fictitious names or fraudulent methods, nor do we violate any application law whose provisions apply to us in the state of Kuwait or abroad. (3) that all the Company, and the Subscription Agent are authorized to cancel any Subscription Form and do not take into consideration in the provisional allocation or any application submitted by us for any reason, including, but not limited to, the repetition of the Subscription Form, the incompleteness of the Subscription Form, or its violation of the terms and conditions contained in the subscription documents or Kuwaiti laws (4) that the photocopies of the documents, identification cards and any identification cards to be submitted by us as attachments to the Subscription Form will be true, conforming to reality and up-to-date (5) and that we have the full authorizations, powers and legal attributes to sign the Subscription Form submitted by us.
- 5. We hereby do not hold the Subscription Agent, the Company, their directors, advisors, employees, and representatives of any of them any liability and release them, and we hereby undertake to indemnify them for any direct and indirect losses, damages and expenses (including any interest costs, fees and legal fees) whatever it arises from or is related to Subscription Form provided by us.
- 6. None of the Subscription Agent, the Company, or any of their representatives or employees have made any representations or warranties to us, whether express or implied, regarding the subscription process.

Subscription Agent UIIA

For Subscription Agent Use Only

Signature

مدير الاكتتاب Checked/Verified

اسم الموظف

لاستخدام مدير الاكتتاب فقط

التوقىع

-, --,-,--,-

ملاحظات

## Terms and Conditions



## الأحكام والشروط

The subscription period Starts from September 3, 2023 until September 28, 2023, and period may last for three months from the date of opening the door for subscription, and it begins at the beginning of the working hours specified for receiving subscribers at the headquarters of the Subscription Agent, Starting on September 3, 2023, and closes on September 28, 2023 at exactly the hour 12:00 noon. The Subscription Agent may close the subscription door before the closing date in case the subscription is fully covered. If the subscription is not fully covered, the subscription manager must extend this period for similar periods or less. In this Section, the term "Business Day" means any day other than Friday and Saturday which is not an ordinary holiday and in which banks open their official business in Kuwait.

The minimum subscription limit is 100,000 shares, and the value of each subscription is not less than 10.000 Kuwaiti Dinars.

The subscriber must print, keep and sign the subscription application form "Demand Form" which includes, but is not limited to, the name of the subscriber, his civil card / passport number the reference number of the investment portfolio, and the number of shares he wishes to subscribe to and pay for.

The subscriber must pay the subscription amount by bank transfer from the subscriber's bank account to the subscription account (provided that the amount is net, without any fees from the transferring bank and the receiving bank). Below are the bank account details:

Benificiary Name: KFIC INVEST COMPANY - CLIENTS SUBSCRIPTION

Benificiary Account #:600077042008

IBAN:

KW67ABKK0000000000600077042008

Benificiary bank: Al Ahli Bank of Kuwait

Payment Purpose / Description: Private Placement + Subscriber's Portfolio Reference Number + Subscriber's Phone Number

The subscriber must send the signed subscription application and the bank transfer receipt to Client Relations - Asset Management Division at

CRM®KFIC-KW.COM, which must contain the subscriber's bank name and the IBAN number. A confirmation email will be sent to the subscriber's email address. The subscription application is then considered complete.

\* The subscriber must subscribe through one bank account only

Subscription amounts shall be paid by the methods specified above. Cash or Cheques are not accepted. The subscription amount must be received in full and without any deduction into the bank account of the Subscription Agent designated for this private placement of shares in Kuwaiti Dinars. The subscription amount must be received in the subscription account detailed in the subscription application before the end of the subscription period. The subscription agent will reject any subscription form received without receiving the subscription amount in full without any deduction in the subscription account.

The shares shall be allocated to the subscribers within a maximum period of five working days after the closing of the subscription period. The Subscription Agent reserves the right to reject any subscription request or part thereof or to cancel any subscription in whole or in part, according to what deems appropriate according to their absolute and complete discretion, and is not restricted by any condition and is not obligated to follow any particular method or system in the allocation of shares. The subscribers will be notified if their subscription application has been accepted, and in case of acceptance, the number of shares allocated to them and the specified nominal value of the total shares allocated to them will be determined.

If there is any subscription in excess of the expected proceeds from the offering, or if there are any amounts to be refunded to the subscribers due to the refusal to subscribe in whole or in part by the subscription manager or the company, these funds will be refunded to the bank account of the subscriber referred to in the subscription form in Kuwaiti Dinars (and in case of transfer to accounts outside the State of Kuwait in another currency, the Kuwaiti Dinar will be converted into that currency according to the exchange rate in force with the bank) within five working days from the date of the final allocation. The amounts returned by the Subscription Agent to subscribers will be net of any bank charges. For the avoidance of doubt, the subscriber shall bear all bank fees related to transferring the subscription amounts to him again. In addition, the subscribers shall not be entitled to any interest for the period between the deposit of their subscription amounts in the subscription account and the date on which any amounts are refunded to the subscriber's bank account.

All subscriptions are final and may not be canceled or modified for any reason whatsoever, even before the closing of the subscription period. Also, no subscriber may add any conditions or restrictions to the subscription application form. The subscription must be serious, and fictitious subscriptions or those involving the use of fictitious names or any other fictitious means are prohibited. The subscription must be submitted in accordance with the conditions set out in the prospectus before the end of the offering Applications submitted twice, incomplete applications, and applications that contain violations of the subscription terms and conditions or the law will be excluded, unless they are corrected during the subscription period. In the event of a request for subscription through a representative of the qualified subscriber, in accordance with the applicable laws and relevant regulations, shares will be assigned and allocated to the subscriber whose name appears in the subscription form. The Subscription Agent has the right, without the need to notify the subscriber in advance, to reject any subscription application if it constitutes a violation of the subscription terms and conditions, or if the subscription application is incomplete, or if it is not accompanied by proof of payment of the subscription amount in full or the documents specified in the subscription prospectus or any other documents. required by the Subscription Agent. The Subscription Agent will issue a notice to all subscribers informing them of the number of shares allocated to them and their nominal value

The Subscription Agent may, in consultation with the Company, and at its discretion, allocate an amount less than the required subscription amount (or refuse to subscribe completely) and return the surplus subscription amounts in Kuwaiti Dinars (and in case of transfer to accounts outside the State of Kuwait in another currency), the Kuwaiti Dinar will be converted into that currency according to the prevailing exchange rate with the bank without any obligation to apply the proportional allocation system or any unified allocation rules whatsoever. The excess amounts will be refunded to the bank account of the subscriber mentioned in the subscription form within five working days from the date of the final allocation.

Each Subscription Application shall be considered valid when it is accepted by the Subscription Agent. In view of the foregoing, submitting the Subscription Application constitutes a final and irrevocable commitment by the Qualified Investor to purchase and/or subscribe to the number Shares mentioned in the Subscription Application, provided that the Subscription Amount is paid

The Shares will be registered in the Company's shareholder register as soon as possible in the name of Qualified Investors whose subscription applications have been accepted and the purchase and/or subscription price for those subscriptions has been received in net amounts.

تستمر مدة الاكتتاب من 3 سبتمبر 2⁄23 حتى 28 سبتمبر 2⁄33 وتستمر هذه المدة لثلاثة أشهر كحد أقصى من تاريخ فتح باب الاكتتاب، وتبدأ في بداية نساعات العمل الرسمية المحددة لاستقبال المكتتبين في مقر مدير الاكتتاب اعتباراً من يوم 3 سبتمبر 2023 وتغلق في تاريخ 28 سبتمبر 2023 في تمام الساعة 12:0 ظهراً. ويجوز لمدير الاكتتاب إغلاق باب الاكتتاب قبل هذا الموعد في حالة تغطية الاكتتاب بالكامل. وإذا لم يتم تغطية الاكتتاب بالكامل، يجوز لمدير الاكتتاب تمديد هذه المدة لمدد مماثلة أو أقل. وفي هذا القسم، فإن مصطلح "يوم العمل" يعني أي يوم بخلاف يوم الجمعة والسبت الذي لا يكون يوم عطلة رسمية وتفتح فيه البنوك لممارسة أعمالها المصرفية المعتادة في الكويت.

الحد الأدنى للاكتتاب هو 10,00 سهم، بحيث لا تقل قيمة كل اكتتاب عن 10,00 دينار كويتي على المكتتب طباعة والاحتفاظ بنموذج طلب الاكتتاب "طلب الاكتتاب" والتوقيع عليه، الذي يتضمن، على سبيل المثال لا الحصر، اسم المكتتب، ورقم بطاقته المدنية / جواز السفر ، رقم المرجع للمحفظة الاستثمارية ، وعدد الأسهم التي يرغب بالاكتتاب بها وبسداد ثمنها.

على المكتتب سداد مبلغ الاكتتاب عن طريق التحويل البنكي من الحساب البنكي للمكتتب إك حساب الاكتتاب (على أن يكون المبلغ صافياً وذلك دون أي رسوم من البنك المحول والبنك المستلم). وفيما يلي تفاصيل حساب البنكي:

اسم المستفيد: شركة كفيك للاستثمار – اكتتاب العملاء

رقم حسان المستفيد:600077042008

يقو التBAN المستفيد:

KW67ABKK0000000000600077042008

البنك المستفيد: البنك الأهلي الكويتي

الغرض من الدفع / الوصف: اكتتاب خاص + رقم مرجع المحفظة الخاص بالمكتتب + رقم الهاتف الخاص بالمكتتب

على المكتتب ارسال طلب الاكتتاب الموفّع وإيصال التحويل البنكي، إلى علاقات العملاء – قطاع إدارة الأصول CRM@KFIC-KW.COM والذي يجب أن يحتوي على اسم البنك الخاص بالمكتتب ورقم ال IBAN سيتم إرىسال رىسالة تأكيد إلكترونية إك عنوان البريد الإلكتروني للمكتتب. يعتبر طلب الاكتتاب عندئذ كاملاً. يجب على المكتتب الاكتتاب من خلال حساب بنكي واحد فقط

تدفع مبالغ الاكتتاب بالطرق المحددة أعلاه ، ولا تقبل المبالغ النقدية أو الشيكات. ويجب استلام مبلغ الاكتتاب كاملة ودون أي استقطاع في الحساب البنكي لمدير الاكتتاب المخصص لهذا الاكتتاب الخاص في الأسهم بالدينار الكويتي. ويجب استلام مبلغ الاكتتاب في حساب الاكتتاب المبين بالتفصيل في طلب الاكتتاب قبل انتهاء مدة الاكتتاب. وسيقوم مدير الاكتتاب برفض أي نموذج اكتتاب يستلمه مدير الاكتتاب يدون استلام مبلغ الاكتتاب كاملة دون أي استقطاع في حساب الاكتتاب.

تخصص الأسهم للمكتتبين خلال مدة أقصاها خمسة أيام عمل بعد إقفال مدة الاكتتاب. ويحتفظ مدير الاكتتاب بالحق في رفض أي طلب اكتتاب أو جزء منه أو إلغاء أي اكتتاب كلياً أو جزئياً، وفقاً لما يراه أي منهم ملائماً وفق تقديره المطلق الكامل، ولا يقيده أي شرط ولا يلتزم باتباع أي طريقة أو نظام معين في تخصيص الأسهم. وسوف يتم إخطار المكتتبين عما إذا تم قبول طلب الاكتتاب المقدم منهم، وفي حال القبول يتم تحديد عدد الأسهم المخصص لهم والقيمة الاسمية المحددة لاحمالي الأنسهم التي تم تخصيصها لهم.

إذا كان هناك أي اكتتاب يزيد عن العائدات المتوقعة من الطرح ، أو إذا كان هناك أي مبالغ يتعين ردها إك المكتتبين بسبب رفض الاكتتاب كلياً أو جزئياً من قبل مدير الاكتتاب أو الشركة، فسوف يتم رد هذه الأموال إلى الحساب البنكي للمكتتب المشار إليها في نموذج الاكتتاب بالدينار الكويتي (وفي حالة التحويل إك حسابات خارج دولة الكويت بعملة أخرى، فسيتم تحويل الدينار الكويتي إك تلك العملة طبقاً لسعر الصرف الساري لدى البنك) خلال خمسة أيام عمل من تاريخ التخصيص النهائي. سوف تكون المبالغ المعادة من قبل مدير الاكتتاب للمكتتبين صافية من أي رسوم بنكية. وتجنبآ للشك، يتحمل المكتتب كافة الرسوم البنكية المتعلقة بتحويل مبالغ الاكتتاب إليه مرة أخرى، إضافة إك ذلك، لا يستحق للمكتتبين أي فائدة على الفترة ما بين إيداع مبالغ الاكتتاب الخاصة بهم في حساب الاكتتاب وتاريخ رد أي مبالغ إك الحساب البنكي للمكتتب.

كل الاكتتابات نهائية ولا يجوز إلغاؤها أو تعديلها لأي سبب أياً كان، حتى قبل إقفال مدة الاكتتاب. كما لا يجوز لأي مكتتب إضافة أي شروط أو فيود إك نموذج طلب الاكتتاب. ويجب أن يكون الاكتتاب جاداً، ويحظر الاكتتاب الوهمي أو الذي ينطوي على استخدام أسماء وهمية أو الذي يتم بأي أساليب وهمية أخرى. ويجب أن يقدم الاكتتاب وفقاً للشروط الواردة بنشرة الاكتتاب قبل نهاية الطرح. وسوف يتم استبعاد الطلبات المقدمة مرتين والطلبات غير المكتملة والطلبات التي تحتوي على مخالفات لشروط وأحكام الاكتتاب أو للقانون، ما لم يتم تصحيحها خلال فترة الاكتتاب. وفي حالة طلب الاكتتاب من خلال ممثل للمكتتب المؤهل، وفقاً للقوانين المعمول بها واللوائح ذات الصلة ، يتم تعيين وتخصيص الأسهم للمكتتب الذي يظهر اسمه في نموذج الاكتتاب، ويحق لمدير الاكتتاب دون حاجة لإخطار المكتتب مسبقاً أن يرفض أي طلب اكتتاب إذا كان يمثل مخالفة لشروط وأحكام الاكتتاب، أو إذا كان طلب الاكتتاب غير مكتمل، أو إذا لم يكن مصحوباً بما يغيد سداد مبلغ الاكتتاب كاملاً أو الوثائق المحددة في نشرة الاكتتاب أو أي وثائق أخرى يطلبها مدير الاكتتاب. وسوف يصدر مدير الاكتتاب إخطاراً لكافة المكتتبين يخطرهم فيه بعدد الأسهم المخصصة لهم وبقيمتها الاسمية.

يجوز لمدير الاكتتاب وبالتشاور مع الشركة ، ووفق تقديره ، تخصيص مبلغ أقل من مبلغ الاكتتاب المطلوب (أو رفض الاكتتاب بشكل كامل) وإعادة مبالغ الاكتتاب الفائضة بالدينار الكويتي (وفي حالة التحويل إلى حسابات خارج دولة الكويت بعملة أخرى)، فسيتم تحويل الدينار الكويتي إك تلك العملة طبقاً لسعر الصرف الساري لدى البنك دون أي الترام بتطبيق نظام تخصيص بالنسبة والتناسب أو أي قواعد تخصيص موحدة مهما كانت. وسيتم رد المبالغ الفائضة إك الحساب البنكي للمكتتب المذكور في نموذج الاكتتاب خلال خمسة أيام عمل من تاريخ التخصيص النهائي.

يتم اعتبار كل طلب اكتتاب على أنه ساري عندما يتم قبوله من قبل مدير الاكتتاب. أخذاً بالاعتبار ما تقدم، يشكل تقديم طلب الاكتتاب التزاماً نهائياً غير قابل للإلغاء من قبل المستثمر المؤهل بشراء و/أو الاكتتاب في عدد الأسهم المذكورة في طلب الاكتتاب بشرط أن يتم دفع مبلغ الاكتتاب بشكل كامل.

وسيتم تسجيل الأسهم في سجل المساهمين الخاص بالشركة في أقرب وقت ممكن باسم المستثمرين المؤهلين الذين تم قبول طلبات اكتتابهم وتم استلام سعر الشراء و/أو الاكتتاب الخاص بتلك الاكتتابات بمبالغ صافية.

